
Referat fra bestyrelsesmøde onsdag den 20. oktober kl. 17.00.

Følgende blev aftalt:

John udnævnes til formand, idet det udmærkede kollektive samarbejde fortsætter. 
Dette skyldes, at John skal være tegningsberettiget for VHFL og godkendes i vor 
bank. Bo udarbejder snarest alle nødvendige papirer hertil (jf. vejledning fra banken) 
og overlader disse til Søren.

Der skal mere styr på medlemslisten/ kartotek af hensyn til mail- og brevudsendelser. 
Søren og Tommy ser på dette.

Tommy er indstillet på at overtage ansvaret for hjemmesiden, herunder nogen 
sanering og fremtidig brug. Dette kræver nyt kodeord til indgang til ajourføring af 
siden.

Bent og Dennis sørger for igangsætning og opfølgning af oprydning i skuret. Der 
sættes seddel op med frist herfor.

Johns beskedne ydelse øges til 200 kr.

Rie nævnte, at næste bestyrelsesmøde evt. kunne foregå hjemme hos hende og John i 
begyndelsen af januar. Her skal bl. a. aftales arrangementer i 2022.

MVH Bo ( noget sent)


